



有關香港教育城電子資源計劃「eREAP」事宜

敬啟者：

為配合多元教學模式，本校參加了香港教育城（教城）的電子資源計劃「eREAP」，並利用計劃免費提供的資源，豐富課堂及課餘活動，讓學生應用優質學習材料，提升學習成效。學校現已將所選用的資源融入學與教當中，其簡介如下：

資源名稱	Learnlex
簡介	內容由英國教育工作者撰寫，香港學者及教師編排，切合香港數學科課程，而且題目亦緊扣世界數學測試（World Class Tests）。訓練學生運用高階思維技巧，加上每日練習，持續提升數學和解難技巧。 網頁： <a href="http://www.hkedcity.net/ereap/learnlex">www.hkedcity.net/ereap/learnlex</a>
登入步驟	學生只需按照以下簡單步驟，啟動學生帳戶並登入使用 Learnlex： 1. 進入 <a href="http://mad.learnlex.com">mad.learnlex.com</a> ，按「以香港教育城帳戶登入」 2. 以下列用戶資料登入，並確認授權電子資源平台存取個人資料，包括學校名稱、班級、學號及姓名以識別用戶及登入認證 i. 「Username」：學生的教城登入名稱/電郵 例如：學生編號：201410766，登入名稱：yts-1410766 ii. 「Password」：學生的教城登入密碼 例如：學生身份證號碼：A 123456(A)，登入密碼：A123456A 3. 學生可選擇每次登入時確認授權，或選擇在「確認授權」頁上點選「Remember this approval till 31st Aug, 2018」

除了教師指定的活動或練習外，敬請家長鼓勵子女在課餘時間善用優質電子資源進行自學，溫故知新。相關學習活動系統會自動記錄，方便查閱。

此致  
各家長

仁愛堂田家炳中學校長  
吳潔容謹啟

二零一七年九月二十二日

回條（請於 25/9 交回班主任）

有關香港教育城電子資源計劃「eREAP」事宜

敬覆者：

茲悉「有關香港教育城電子資源計劃『eREAP』事宜」通告內容。

此覆  
仁愛堂田家炳中學校長

班別：\_\_\_\_\_ 座號：\_\_\_\_\_

學生：\_\_\_\_\_

家長簽署：\_\_\_\_\_

二零一七年九月 日

No.17-18/15



22 September 2017

**eResources Adoption Programme ('eREAP') of HKEdCity**

To tie in with our diverse learning and teaching strategies, the School has joined the eResources Adoption Programme (eREAP) of HKEdCity which is free of charge. It offers innovative lessons and extra-curricular activities to enrich students' learning experience and improve learning effectiveness.

Name of eResource	Learnlex
<b>Introduction</b>	<p><b>Materials are designed by educators in England and modified to fit Hong Kong's Mathematics curriculum by local educators. They are compatible to the World Class Tests and enhance Mathematics and problem solving skills</b> with interesting questions that requires high-order thinking skills through daily practice.</p> <p>Website: <a href="http://www.hkedcity.net/ereap/learnlex">www.hkedcity.net/ereap/learnlex</a></p>
<b>Login procedures</b>	<p>Please follow the steps below to activate the student account and log in to Learnlex:</p> <ol style="list-style-type: none"> <li>1. Visit <a href="http://mad.learnlex.com">mad.learnlex.com</a>, and click 'Login with HKEdCity'.</li> <li>2. Use the information below to log in and confirm to grant authorisation to the eResource provider for access to student's information including school name, class, class number and student's name.               <ol style="list-style-type: none"> <li>i. Username: HKEdCity login name / email e.g. student ID: 201410766 , login name : yts-1410766</li> <li>ii. Password: HKEdCity login password e.g. ID card number: A 123456(A) , login password : A123456A</li> </ol> </li> <li>3. Users can confirm the authorisation for login each time, or check the box 'Remember this approval till 31st Aug, 2018' to confirm the authorisation only once till the mentioned end date</li> </ol>

Apart from tasks assigned by teachers, parents may encourage your child to use this eResource for self-learning and enjoy the benefits it brings. Learning activities will be recorded in the eResource's platform automatically for easy review.

Ng Kit Yung  
Principal

✂-----  
Reply slip (To be returned to form teacher on 25/9)

\_\_\_\_\_ September 2017

I am notified of the **eResources Adoption Programme ('eREAP') of HKEdCity.**

Class: \_\_\_\_\_ No.: \_\_\_\_\_

Name of student: \_\_\_\_\_

Parent signature: \_\_\_\_\_